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В настоящей статье анализируются возможности признания актов (позиций) судов общей юрисдикции, в 
первую очередь Верховного Суда Российской Федерации, источниками конституционного права России. Ав-
тор сознает дискуссионность самой постановки такого вопроса в конституционном праве, особенно принимая 
во внимание формалистские тенденции правоприменения. Тем более что до сих пор выходят публикации, обо-
сновывающие очевидность нормативного характера решений Конституционного Суда Российской Федерации.
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The article analyzes the opportunities for the acknowledgment of acts (positions) of general jurisdiction courts, 
primarily the Supreme Court of the Russian Federation, as sources of constitutional law of Russia. The author 
understands the disputability of raising this issue in constitutional law, especially taking into account formalistic law 
enforcement tendencies. Moreover, works justifying the obviousness of the regulatory character of judgments of the 
Constitutional Court of the Russian Federation are still being published.
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